



## Styrelsemötesprotokoll 2015–10–13

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Amelia Andersson	Studierådsordförande	
	Anna Lissborg	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare	
	Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH
		Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
		David Larsson	
		Nick Persson	
Martin Bergman			
Axel Wihlborg			
Måns Ansgariusson			
Oskar Rydh			
Sofia Siljeholm			

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson, David Larsson, Axel Wihlborg, Måns Ansgariusson, Oskar Rydh, Sofia Siljeholm och Martin Bergman.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen med tilläggen §9.1 Styrelsereunion.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Carolina Koronen berättade att fullmäktigevalskandidaturen har öppnat, och att Kåren vill ha representanter från alla bra och vetliga människor.  
  
Oskar Hansson berättade att VKOi hälsar att Kåren jobbar mycket med internationalisering, och att det finns en policy som gäller sektionerna också.



Carolina Koronen berättade att Lopftet fyller 50 år och firar med Oktoberfest.

Oskar Hansson sade att alumner också får komma.

Carolina Koronen berättade att det kostar 50 kr.

- §7 Information PLD && PLC  
Amelia Andersson berättade att hon har varit sjuk, men att Måns Ansgariusson hållt ställningarna. Hon sade även att det är Storting den 17 november och att alla är välkomna.

Måns Ansgariusson berättade att Stora Studiedagen har utvärderats och att det gått bra, men att många ville plugga mer. Därför har SRX funderat över att hålla pluggkafé med studenter som hjälper till.

- §8 Godkännande av motionssvar  
Styrelsen **beslöt** att godkänna motionssvaren.

- §9 Tillsammans kan vi göra skillnad (Mejl från I-ordf)  
Sara Lindgren visade mailet från I-ordförande.

Viktor Attoff sade att tentor är viktigt, men att om någon kände att de har tid med detta hade det varit kul.

Nicolas Salas sade att D-sektionen kunde ha en insamling även om ingen riktigt hade tid att engagera sig för att peppa den.

Viktor Attoff sade att han skapar en insamling, så kör vi.

- §9.1 Styrelsereunion  
Viktor Attoff berättade att Fredrik Åkerberg har mailat om Styrelsereunion.

Styrelsen **beslöt** att gå in med pengar om Styrelsereunionen gick över budget.

- §10 Beslutsuppföljning

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporterat:
Sara	Ouveraller	S13	S32
Amelia	Hemsida	S25	S28

- §11 Utskottsrapporter  
Inga övriga kommentarer på utskottsrapporter.

- §12 Ekonomisk status  
Ludvig Eriksson berättade att han fixat alla personliga utlägg i helgen, att några sektioner betalat för UtEDisshot, att allt pappersarbete för nollningen är klart.

- §13 Val av funktionärer  
**Cafémästeriet**  
Funktionär inom cafémästeriet Sebastian Karabeleski (dat12sk1)  
Funktionär inom cafémästeriet Joel Bångdal (dat15jba)  
Funktionär inom cafémästeriet Mattias Eklund (mat10mek)

- §14 Boka tid för styrelseworkshop  
Viktor Attoff sade att det vore bra att ta en stund att lugna ner sig och mysa med styrelsen, samt spåna tackfest. Han sade även att det kommer en doodle.

Amelia Andersson frågade hur länge det skulle vara.



- Viktor Attoff svarade att det iallafall skulle ta tre timmar.
- Anna Lissborg sade att det hade varit bättre vecka 8.
- Sara Lindgren undrade om det gick att ha läsvecka 1.
- Viktor Attoff påminde om att han sa att han skulle skicka ut en doodle.
- §13 Övrigt Anna Lissborg berättade att det är bordsvisesittning på torsdag.
- Oskar Rydh undrade hur det skulle funka med utskott under Teknikfokus.
- Anna Lissborg sade att från läsvecka 1 nästa år får Teknikfokus ensamrätt.
- Sofia Siljeholm berättade att D-Chip håller i ett diskussionsmöte på torsdag, och att de gärna velat ha ett papper från styrelsen med vad de tycker angående fria föreningar.
- Axel Wihlborg undrade vad tidsplanen för HTM1 är.
- Viktor Attoff svarade att det börjar 17 och slutar någon gång mellan 12–2
- §14 Meddelanden Det fanns inga meddelanden.
- §15 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12:55.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande